



Salt Chlorination:
The simplest way to
sanitize your pool and spa.

Chloration au sel : La façon
la plus simple d'assainir
l'eau de votre piscine ou
de votre spa



ENJOY SOFT, SILKY WATER.
PROFITEZ D'UNE EAU DOUCE
ET SOYEUSE.



WORK LESS, PLAY MORE.
TRAVAILLEZ MOINS,
PROFITEZ-EN PLUS.



SAVOR THE COST SAVINGS.
SAVOUREZ LES ÉCONOMIES.

EXTENDED LIFE VS. STANDARD TURBOCELLS
DURÉE DE VIE PROLONGÉE COMPARATIVEMENT AUX
TURBOCELLS RÉGULIÈRES

Cell/ Pool Size Rating Cellule/Dimensions de la piscine	Total Pounds of Free Chlorine Produced (as Trichlor)*
Extended Life TCELL940 (40,000 gallons)	725 lbs.
Hayward T-CELL-15 (40,000 gallons)	580 lbs.
Extended Life TCELL925 (25,000 gallons)	480 lbs.
Hayward T-CELL-9 (25,000 gallons)	385 lbs.

*Based on rating of chlorine delivery by NSF and Denora Tech. Fondée sur la quantité nominale de chlore produite selon NSF et Denora Tech.

ORDERING GUIDE

Part Number	Description
AQR940-CUL	AquaRite 900 with 40,000 gallon Extended Life TurboCell
TCELL940-CUL	Extended Life TurboCell for pools up to 40,000 gallons
AQR925-CUL	AquaRite 900 with 25,000 gallon Extended Life TurboCell
TCELL925-CUL	Extended Life TurboCell for pools up to 25,000 gallons

EXPERT LINE

EXPERT LINE products are only available through your local pool professional.



To take a closer look at other Hayward® products, go to haywardpool.ca or call 1-888-238-7665.

Hayward, AquaRite and TurboCell are registered trademarks of Hayward Industries, Inc. © 2015 Hayward Industries, Inc. All other trademarks not owned by Hayward are the property of their respective owners. Hayward is not in any way affiliated with or endorsed by those third parties. L1TAQ900TF16C



Enjoy perfectly sanitized,
luxuriously soft water that
now lasts 25% longer.

Profitez d'une eau douce,
soyeuse et parfaitement
assainie grâce à une cellule
dont la durée de vie est
maintenant 25 % plus longue.

AquaRite® 900

SALT CHLORINATOR WITH EXTENDED LIFE TURBOCELL®
CHLORATEUR AU SEL AVEC TURBOCELL® À DURÉE
DE VIE PROLONGÉE.

Total System: Pumps | Filters | Heating | Cleaners
Sanitization | Automation | Lighting | Safety | White Goods



Enjoy your investment longer.

Profitez plus longtemps de votre investissement.

As the global leader in salt chlorination, Hayward® provides luxuriously soft water and the most convenient sanitization method on the market to millions of pool owners around the world. With the introduction of AquaRite 900, we're taking our industry-leading technology to the next level.

Grâce à Hayward, chef de file mondial en matière de chloration au sel, des millions de propriétaires de piscine partout dans le monde profitent d'une eau douce et soyeuse en utilisant la méthode d'assainissement la plus pratique sur le marché. Avec la venue du système AquaRite 900, nous élevons notre technologie de pointe à un autre niveau.

For unmatched comfort and convenience, choose AquaRite 900.
Pour un confort et une commodité sans égal, choisissez AquaRite 900.

Hayward®'s AquaRite 900 is the most convenient alternative to conventional chlorine—bringing your pool the very best in soft, silky, perfectly sanitized water without you ever having to lift a finger. Combine that with the industry's best warranty support, and it's no surprise AquaRite is the world's #1 salt chlorinator today, with over 1 million units sold.

AquaRite 900 features our Extended Life TurboCell,® offering the same superior salt chlorination as the leading AquaRite system, but with a 25% greater total chlorine output over its lifetime. The Extended Life TurboCell cuts your annual chlorine costs in half and eliminates the hassle of constantly handling conventional chlorine. Plus, with a 5-year warranty, you can enjoy your pool for years to come, secure in the support of the trusted Hayward name.

Le système AquaRite 900 de Hayward est la solution de recharge au chlore ordinaire la plus pratique – assurez-vous que l'eau de votre piscine soit la plus douce et la plus soyeuse possible, tout en étant parfaitement assainie, et ce, sans effort. En plus, ce système est protégé par la meilleure garantie de l'industrie. Il n'est donc pas surprenant que le système AquaRite 900 soit aujourd'hui le chlorateur au sel numéro 1 au monde, avec plus d'un million de systèmes vendus.

Le système AquaRite 900 est doté d'une cellule électrolytique TurboCell à durée de vie prolongée qui fournit la chloration au sel de qualité supérieure à laquelle vous vous attendez d'un système AquaRite, mais qui produit 25 % plus de chlore durant sa vie utile. La cellule TurboCell à durée de vie prolongée permet de réduire de moitié vos coûts de chlore annuels et élimine les tracas associés à l'utilisation du chlore ordinaire. De plus, grâce à une garantie de 5 ans, vous pourrez profiter de votre piscine pour les prochaines années sachant que vous avez le soutien de Hayward, un nom auquel vous pouvez faire confiance.

5YEAR
LIMITED WARRANTY